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Nr Dagordning:   

1.  Nacka Företagarträff 

 

21 februari 2018, för 24:e gången i rad. Den viktigaste målgruppen vi har är våra 

utställare. Det är genom utställarna vi får ekonomi och vi vill därmed att utställarna ska 

få ut mer av sitt deltagande. Många upplever att de inte har tid med så mycket annat då 

de är fast i sin monter. 

 

Nytt för iår: Uppdelning av dagen i två spår. 

Förmiddagen: En exklusiv förmiddagsdel. Thomas Lundquist och Frida Boisen, samt 

en speed-dating-övning för att bättre mötas utställare emellan.  

Moderator från kommunen: Henrik Samuelberg, Förnyelseenheten 

 

Starkt seminarieprogram med bland annat Frida Boisen, Svante Randlert och Annie 

Lööf.  

Dessutom arrangeras Hållbar Utmaning i Bilfabriken (i byggnaden bredvid ovanför 

Fazer Restaurang) 

  

Anders 

Börjesson 

Mats Gerdau (M), kommunstyrelsens ordförande och ordförande näringslivsrådet, Åke 

Reichard, Handelskammaren, Amanda Thunberg, Företagarna Nacka-Värmdö, 

Caroline Runsten, NOVAQ, Anders Börjesson, näringslivsdirektör, Elin Fransson, 

näringslivsutvecklare, Nina Khoi, tillväxtstrateg, Tobias Nässén (M) ordförande 

utbildningsnämnden, Peter Mandel, Fastighetsägarna 

 

Förhindrade: Sebastian Nordgren, Inköpschef, Lars Rabenius, Svensk Handel, 

Khashayar Farmanbar (S) Oppositionsråd, Gunilla Grunevall-Steen (L), 1:a vice 

ordförande näringslivsrådet,  
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2.  Svenskt Näringsliv – prioriterade insatser 
 
Vad gäller statiska faktorer ligger Nacka på en bra placering. Det är också dessa 
faktorer som gör att vi behåller vår tredjeplats. 
 
Områden där det finns utvecklingspotential är:   
 
Tjänstemännens attityder 
Kommunpolitikers attityder 
Vägnät, tåg- och flygförbindelser 
Medarbetare med relevant kompetens 
Kontakter med kommunen 
 
Områden där vi kan bli bättre / tips på insatser 
 

- Skicka ett brev till Nackas medlemmar i Svenskt Näringsliv? 
Mats skickar en förfrågan om en frukost. 

- Det personliga planet är det viktigaste – här kan man göra insatser 
- Attityd och bemötande hos handläggare i tillstånd/tillsyn/bygglov 

Intern utbildning i kommunen? (Solna har ett koncept de kallar för Service i 
samverkan) 
Ta ett första snack med enhetscheferna för att fånga upp deras syn på frågan. 
Förslag på talare kring detta? Gör en plan för detta! Ledare?  
 

- Kontakter med kommunen. Många har idag företagskontakter inom till 
exempel kundval och myndighetsutövning men kanske kan man i redan 
existerande träffar vara mer proaktiv och förberedd? 

- Upphandling. Här vill man ha mer kontakt och det planeras för återkommande 
upphandlingsmöten som drar igång 2018. Här finns stor potential. 

- Besök på företag. Här finns mycket lågt hängande frukt. 
Mer systematik kring detta? Få en lista som politikerna kan boka upp. 
 
Åke kan bjuda in till ett mer geografiskt område (Sickla) för ett gäng utvalda 
företag för att prata mer fördjupat. Detta blir ett komplement till de mindre 
frukostmötena som redan arrangeras. 
 
Möten med Polisen och ansvariga personer på kommunen för att prata om 
läget kring brottslighet. 
 
Nyhetsbrev till näringslivet? 
Stadsbyggnadsnytt är ett tips men vi behöver hitta sätt att kommunicera allt bra 
vi gör. 
Gärna via mail. Vidareutveckla de mail som Anders i dagsläget skickar ut! 
 

- Utnyttja redan existerande nätverk (ex. tillsammans med ByggOle som idag har 
populära träffar för bygg- och hantverksföretag) 

Workshop 

med samtliga 

deltagare 
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- Ökad synlighet inom redan existerande nätverk som FrukostAkademin. 
Tjänstemän från kommunen och minst 1 förtroendevald ska finnas på plats 
och ha en given plats för att bland annat välkomna nya företagare. 

- Hitta sätt att ta emot förfrågningar på kommande butiksstrukturer? 
- Restaurangbranschen har förenklats vis verksamt.se (Serverat). Håll koll på 

andra branscher om hur Nacka bäst hakar på. Det finns ett initierat internt 
nätverk för ett förenklat digitalt gränssnitt för företag. 

- Robot på bygglov? 

- Kommunikation om vad som händer i Nacka och hur stadsutvecklingen 

påverkar företagen. 

 

Se bilaga 2 för genomgång av enkätfrågor och efterföljande analys. 

 

Insatser som är igång: 

Näringslivsfrukost i mindre grupp. 

5-6 företag blir inbjudna tillsammans med representanter från kommunen (KSO, 

Strategi- och förnyelsedirektör, Stadsdirektör, Miljö- och stadsbyggnadsdirektör, 

Näringslivsdirektör) 

Hur kan vi utveckla detta? 

 

 

3.   

 

 

4.  Övriga frågor 

Permanent avhopp i Näringslivsrådet. Lars Rabenius har sålt Best of Brands och har 

därför valt att avsluta sin medverkan i rådet. 

Vem skulle kunna ta Lars plats? Besöksnäring, restaurang, handel, hotell? Svensk 

Handel?  

 

Fråga från Peter 

Sviktande bostadsrättspriser 

Går rykten om att aktörer dragit tillbaka markanvisningar.  

Wästbygg har lämnat tillbaka markanvisningsavtal, detta på grund av interna problem. 

Har inte sett några tecken  

Fördel: Många olika aktörer med olika nischer.  

Hur ser kommunen på framtida markpriser? 

 

 

5.  Nästa möte 

 

 

Fortsättning insatser för ett bättre företagsklimat 
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Anteckningar: Elin Fransson 

Skapa större efterfrågan för praktiska yrkesprogram 

VerCity 

 


